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Rapport vernerunde Lille Ullevål, Helsam 2013 

Oppsummering fra vernerunder 10., 12. og 18. oktober 2013 ved Helsam Lille Ullevål 
Deltok i vernerunden: Cecilie Bakken (vara verneombud), Lars Roald (verneombud) og Anette Langtvet (områdeleder) 

Oppsummering av inntrykk 

 Det skapes forventninger i miljøet i forbindelse med gjennomføring av vernerunder.   

 De største utfordringene ved Lille Ullevål er ”gjengangere” som hovedsakelig er knyttet til at vi sitter i gamle lokaler som ikke har blitt pusset opp (f 

eks maling og slitte vinduer) eller oppgradert (f eks ventilasjonssystem) på mange år. Dette oppleves å påvirke arbeidsmiljøet negativt og 

vernerunden skaper et inntrykk av å være et pliktløp som ikke fører til noen forandringer. Anbefeles det at denne saken løftes til ledelsen på 

fakultetsnivå. I tillegg spilles dette inn til fakuletets HMS-koordinator. Sammen med rapport fra 2011. 

 Få ansatte hadde lest e-posten med informasjon om vernerunde. Få hadde fylt ut skjemaet. Enkelte avdelinger var forberedt. 

 Savner initiativ og dugnadsånd i enkelte miljøer, mange forventer at ”andre”  tar seg av ”slikt”. 

 I 3. og 2. etsj var det lite tilstedeværelse på kontorene med unntak for en seksjon. 

 På avdeling for sykepleievitenskap og Senter for medisinsk etikk var det mange til stede. Det oppleves at begge avdelingene er blitt trangbodde (i 

mye større grad enn samfunnsmedisin og allmennmedisin). 

 Folk flest sier at de trives godt i miljøet og på kontoret sitt. 

 Savnet av kantine er størst hos avdeling for allmennmedisin. 

 ”Behovet” for ergomeniske møbler er i større i enkelte miljøer enn andre 

 De ulike avdelingene fokuserer på ulike typer utfordringer knyttet til HMS. 

 Mange setter pris på en prat knyttet til HMS, selv om de ikke har noen saker å melde knyttet til vernerunden. 
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* Får budjsettmessige konsekvenser for instituttet  

 Gjennomført 

Bygg og etajse Funn Forslag til tiltak Budsj. 
Kons.* 

Gjennomført 

Fredrik Holsts hus 3. 
etsj. 

    

 Lekkasje to steder, i hver ende av korridoren.  
1. Den ene lekkasjen kommer fra taket, i 
hjørnet ved heisen. 
2. I andre hjørnet er vinduet råttent, her renner 
det vann når det regner. 
 

1. Er allerede rapport inn til Teknisk 
avdeling og gårdeier som har vært på 
befaring. 
2. Rapporteres til Teknisk avdeling 
UiO med kopi til gårdeier, som bes 
om å sette i gang nødvendig tiltak. 

 1. Ja 
2. Bestilt 

Rom 317 og utenfor  Det har over lengre tid vært vond 
(kloakklignende) lukt på kontor 317 og utenfor 
kontoret ved elskapet. 

Rapporteres til Teknisk avdeling som 
bes om å undersøke hvor lukten 
kommer for å kunne gjøre noe med 
problemet.  

 Bestilt 

Fredrik holsts hus 2. 
etsj. 

    

Gang utenfor klasserom Studentene i klasserom 218 bruker rommet 
som pauserom, snakker i telefon på gangen, 
slår i døren med mer. Dette virker forstyrrende 
for ansatte. 

Studiekonsulent tar opp dette med 
studentene. 
Vaktmester bes om å stramme 
dørpumpen. 

 Begge punkter spilt inn. 
 

  

Rom 217 Det mangler lukkemekanisme på ventil over 
vindu, noe som gjør at kontoret blir meget kaldt 
på vinteren.  

Rapporteres til Teknisk avdeling som 
også bes om å tette igjen vinudet 
med lister. 

 Bestilt 

Toalett 228 Løst toalettsete Rapporteres til vaktmester Tito  Bestilt 

Rom ? Kåre Moen ønsker flere hyller Rapporter bestilling til Tito    

Rom 231 Ønske om å gjøre felles møterom triveligere. Avdelingen får midler til å ramme inn 
bilder. Gjøres på dugnad på 
avdelingen. 

x Avdelingen følger opp, får 
dekket utgiftene. 

Rom 252 Ventalisjon sjekkes, blåser mye kald luft direkte Rapporteres til Teknisk avdeling.  Bestilt 
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over en av de to arbeidsplassene. 

Rom 253 Arbeidsplassene er plassert alt for tett mot 
hverandre. 

Ane flytter til 257. 
Rom 253 ommøblers og tilrettelegges 
for 2 funksjonelle arbeidsplasser 
senere i høst. 

          
Ommøblering okt/nov, 
Svein 

Rom 255 Ventilasjonsstøy som er forstyrrende. 
 
Behov for låsbart skap 

Ble meldt inn i 2011, kunne ikke 
ordnes, vi prøver på nytt. Sendes 
Teknisk avdeling. 
Gunnar følger opp skap. 

 Bestilt 
 

  

Rom 257 Felleskontor som for 20 %ere, gjester m.m. 
Rotete og dårlig organisert. Jfr med tilsvarende 
rom hos epidemiologi, her er det ryddig, lyst og 
hyggelig. 

Anskaffe skillevegger, generelt gjøre 
rommet hyggeligere. Avdelingen kan 
få en sum til å gjøre noe med 
rommet. 

x   

Rom 284 og 285 Kontoret er mørkt pga store trær utenfor 
vinduet som stjeler mye dagslys.  

Rapporteres til Teknisk avdeling UiO, 
som bes om å vudere å beskjære 
trær. 

   

Fredrik Holsts hus 1. ets     

SME Dårlig fungerende markiser (gjelder hele Fredrik 
Holsts hus). Balansering på skrivebord for å 
prøve å få disse til å virke. En viss fare knyttet til 
den øvelsen. 

Mulig tiltak kan være å gjennomføre 
en befaring av de kontorer som 
vender mot solen. Der hvor markiser 
ikke fungerer anskaffes rullegardiner 
(slik det er blirr gjort i Stjerneblokka). 

x Gry følger opp november 

SME skriftlig innspill Arbeidsmiljøet påvirkes av at lokalene bærer 
preg av mange år uten vedlikehold. Manglende 
vedlikehold/oppgradering er medvirkende til at 
også renhold vanskeliggjøres. I tillegg til at 
kontorer og fellesrom fremstår som lite pene 
kan det også se ut som at mangel på maling (f 
eks vinduene) gir grobunn for fukt. 

Spilles inn til både Teknisk avdeling 
og Fakultet. 

   

SME renhold Avdelingen uttrykker misnøye med renhold, 
overfladisk.  

Andre avdelinger har meldt fra om at 
de har notert en positiv forandring 
mht rengjøring. SME er fortsatt ikke 
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helt fornøyde men innrømmer at de 
opplever en viss forbedring. 
 
Meldes fra til UiO, renholdansvarlig. 

SME Felleskontor  Til tider dårlig luft da det tidvis er tre personer 
som deler kontoret. Telefoner virker også 
forstyrrende for arbeidsmiljøet. 

Vi opplever en generell fortetning på 
hele instituttet. Det vil dessverre 
påvirke luftkvaliteten til tider. Hyppig 
lufting anbefales, f eks i pauser. Det 
handles inn luftrenende grønne 
planter. Videre må brukerne avtale 
policy for telefonbruk seg i mellom 

x --- 

SME 171 Møte- og 
spiserom 

Spiserommet oppleves som vanskelig å holde 
rent, og  har hatt besøk besøk av maur. Man 
savner et kjøkkenskap med skuffer og en benk 
som er lett å holde ren.  
På ønskelisten står også et nytt spisebord.  

Mht maur kommenterteTeknisk 
avdeling renholdet på kjøkkenet. Det 
kunne ha vært bedre. Det foreslås at 
avdelingen får penger til å kjøpe inn 
skap med tilhørende benk fra f eks 
Ikea eller finn.no. Videre anbefales 
avdelingen om å finne rutiner for å 
forbedre renhold knyttet til 
bespisning. 

x --- 

Rom 175 Det regner inn gjennom det ene (venstre) 
vinduet ved store nedbørsmengder. Tito er bedt 
om å sette opp tetningslister, men har ikke fått 
gjort dette. Saken meldt i august. 

Vaktmester Tito bes om å sette opp 
tetningslister. Vinduet ellers ser fint 
ut og er ikke råtent. 

 Bestilt 

Psykososialt Flere sier at de trives godt på avdelingen. 
Arbeidsmiljøet oppleves som trivelig. Flere sier 
også at de er godt fornøyde med sin 
kontorplass 

  --- 

Inngangsparti utenfor 
resepsjon 

Mørkt. Vurdere bedre belysning x Vurderes ila vinteren 

Inngangsparti utvendig 
/funksjonshemmede 

Tilgjengeligheten for funksjonshemmede har 
vært begrenset pga manglende døråpner ved 

Rapportert og bestilt.  X    
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hovedinngang. 

Inngangsparti 
utvending 

Rullestoladkomsten er tidvis full av issvuller og 
snø nederst da denne del ikke har varmekabler. 
Det er til tider vanskelig for leverandører å trille 
trallene opp rampen. Rullestolbrukere vil nok 
ha store problemer. 

Rapporteres Teknisk avdeling, UiO  Tito følger opp ved store 
snøfall, generelt problem 
vanskelig å unngå.  

Inngangsparti 
utvending 

Det hender at sykler låses fast til rekkverket i 
oppgangen til funksjonshemmede ved 
hovedinngangen når sykkelstativene fylles opp. 
Dette er ikke bare til hinder for 
funksjonshemmede men også for leveranser og 
henting. 

Mulig tiltak kan være et skilt med 
beskjed om å ikke låse sykkel mot 
rekkverket med henvisning til 
sykkelstativene rundt hjørnet. 

 Gry lager skilt 

Undervisningslokaler 
(inkludert auditoriet) 

Generelt behov for å ruste opp 
undervisningsrom, særlig bord og stoler. Dette 
gjelder også grupperom i kjelleren.  

Som kortsiktig tiltak er det foreslått 
at studiekonsulentene gjennomfører 
en befaring og lager et forslag over 
mulige tiltak.  En forutsetning for å få 
dette til er at det gjennomføres på 
dugnad av studiekonsulentene.  

x Befaring og bestilling av nye 
møbler gjennomført. 
Ryddes så snart de nye 
stolene kommer.  

Auditoriet Det er noen ganger veldig kaldt der. Rapporteres til vaktmester som bes 
om å følge med på temperaturen 
vinterstid. 

 Meldt 

Vinduer Det er generelt slitte vinduer over hele Fredrik 
Holsts Hus. Noen vinduer er råtne, eks. rom 
242. 

Ble rapportert i 2011, rapporteres på 
nytt til Teknisk avdeling UiO med 
kopi til gårdeier. 

  

Maling Behovet for å male både korridorer, kontorer 
og undervisningsrom over hele FHH oppleves av 
flere som nødvendig for trivselen. 

Er rapportert i rapport 2011 samt via 
møter med ledere ved Teknisk 
avdeling sommer 2012, hvor TA 
signaliserte at de skulle følge opp 
saken. Da saken ikke er blitt fulgt 
opp, har fakultetet tatt saken opp 
med TA, denne gang også uten 
resultater. 
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Vår/sommer 2012 ble inngangsparti 
og korriderer til undervisningsrom 
malt. 
 
Rapporteres til fakultetet. 

Stjerneblokken     

Nesten alle kontorer Solskjermere er gamle og ødelagt. Det bestilles nye solskjermere til alle 
solvendte rom hvor solskjermere er 
ødelagt 

x Svein fulger opp. 
Gjennomført/best.  

Renhold Ønske om hyppigere søppeltømming på 
kontorer og kjøkken. 

Søppel på kjøkkenet skal tømmes 
hver dag, vi tar dette opp med UiO, 
renholdsansvarlige. Søppel på kontor 
tømmes ihht avtale kun en gang i 
uken 

   

Renhold Søppelkasse/pose med lukkemekaniske (for 
bind, tamponger etc) ønskes på alle toaletter. 

Behov rapporteres til vaktmester Tito 
med kopi til Teknisk avdeling, for 
gjennomgang av samtlige toaletter 
og montering der hvor det mangler. 

 Bestilt 

Kjøkken Oppvaskmaskin til kjøkken oppe ønskes. Mange 
brukere på begge kjøkkene, mye oppvask blir 
stående uvasket i oppvaskkumi den etasjen 
hvor man ikke har noen oppvaskmaskin. 

Anbefales kjøpt. x   

Psykososialt Avdelingen har vokst, flere prosjekter som har 
flere ansatte. Folk sitter tett, med både 2 og 3 
personer på enkelte kontor. 

Vurdere tiltak, utvidelse. F eks rom 
119, settes opp som 3-4 manns ”free 
seating kontor” som kan benyttes 
tilfelle flere ansatte og ved stor 
aktivitet 
 

x Anette følger opp, sammen 
med Svein, ferdigstilles før 
nyttår 

Psykososialt Bekymringsmeldinger fra flere i forbindelse 
med at Svein går av med pensjon i 2014. 

Meldes til ledelsen. x   

Temperaturregulering / 
ventilasjon 

Temperaturreguleringen oppleves av de fleste 
som dårlig. Opplevelsene varierer noe fra 

Gjenganger. Har vært tatt opp 
gjentatte ganger med vaktmester.  

 Meldt 
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person til person, men de fleste opplever at det 
er altfor kaldt året rundt. På sommeren har 
anlegget etter ønske av avdelingen blitt slått av, 
da har det blitt for varmt.  
Noen av rommene er også plaget med støy fra 
ventilasjonsanlegget (f eks rom 222). 

 
Rapporteres til vaktmester, vi ber om 
gjennomgang med tilbakemelding. 

Rom 222 Maling flasser av på rør til radiator. Bør males, rapporteres til 
vaktmester.  

 Meldt 

Annet     

Generelle innspill samt 
innspill som går på det 
psykososiale miljøet 

Det kommer fortsatt mange innspill på et ønske 
om kantine, særlig knyttet til en av 
fagavdelingene. Andre kommer med innspill på 
behovet for en felles møteplass. 
Flere omtaler den månedlige felleslunsjen i 
kantinen som et positivt tiltak, og de ber om at 
man sørger for å variere ukedagen felleslunsjen 
arrangeres på. 

Avdelingene bes om å ta initiativ til 
en ”møteplass” hver i semestret.  
 
Dette i tillegg til at administrasjonen 
arrangerer månedlige felleslunsjer i 
kantinen, samt mandagsmøter med 
faglige foredrag. 

  

Psykososialt Flere spontane innspill om at folk opplever å ha 
det bra på jobben og at de trives, både skriftlig 
og muntlig. At man trives med både 
kontorlokaler, arbeidsmiljø og 
organisasjonsklima. 

---  --- 

Psykososialt Noen gir uttrykk for at man vil savne et fagmiljø 
i forbindelse med at mange går av med pensjon 
på avdelingen. 

Rapporteres til relevant 
avdelingsleder  

   

Renhold Flere kommentarer om at rengjøringen er blitt 
forbedret den siste tiden. 

  --- 

Ergomeni - I stjerneblokken var det flere som ga 
uttrykk for at de kunne ønske seg 
ergomeniske møbler som hev/senk bord og 
ny stol (capisco). Det er forholdsvis mange 
på avdelingen som har slike bord, og 

Ved evt stor pågang med ønsker om 
nye møbler, kan det utarbeides en 
prioritert plan i samråd med BHT/ 
fysioterapeut. 
Det anbefales at man da anskaffer 

x Anette / Gry følger opp 
etter behov 
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muligheten til å variere høyde og 
sittestilling brukes aktivt. 

- Noen hadde stoler som var feil innstilt 
(vanskelig å finne ut hvordan dette gjøres), 
men som sannsynligvis vil fungere bra 
dersom de blir stilt inn korrekt.   

standardiserte bord (dvs ikke 
hjørneløsninger)som enkelt kan 
flyttes etter behov. 
 
Forespørre BHT om å gjennomgå 
innstilling av stoler. 

Stoler Flere har behov for stoler: Anne blå capisco 
medium, 257 enkel kontorstol, 201b enkel 
kontorstol 

 x Anette følger opp 

 


